
    
Højer, den 16. april 2024. 

 

 

 

 

 

Referat fra 

BESTYRELSESMØDE 
Tirsdag 16 april 2024 kl. 16.30  
Det gamle borgmesterkontor i Højer.  

 

Fraværende: Dorthe Nissen 
 

 

Ad. 01. Siden sidst 

 

- Nyt fra TK - Landdistrikts-koordinatoren ?   

Der er landdistrikts konference den 18-4. Ingen fra bestyrelsen kan deltage  

- Status på Blomsterbede / potter i Højer By  

Teknik og miljø vil afholde udgiften til indkøb af planter. De kan ikke tilbyde at købe planter hvert 

år. Der skal derfor købes planter, som kan overvintre. Drift og vedligehold skal vi selv stå for. 

Teknik og miljø vil hjælpe med flytning af kummerne. Lissi indkøber, sammen med 

blomsterdamerne, planter og kontakter Arkil i forhold til, hvad det vil koste, hvis de skal stå for 

vanding 

- Nyt fra Forum Højer / Økonomi  - Julebelysning   

Ansvar for julebelysning forbliver en opgave for Erhversforeningen.  

Foreningen har sagt ja til at modtage hjælp med projektudvikling fra BID (Buisness improvement 

development). Dette er omkostningsfrit. 

TMI vil give en pengegave til kommunen. Foreningen har forslået at pengene går til Digeskolen og 

bl.a. reetablering af indergården.  

 

- Nyt fra Foreningen bæredygtig fremtid 

Der begynder at komme struktur og fremskred i foreningen. Der indkaldes til 

repræsentantskabsmøde i maj. 

 

- Mail fra medlemmer af foreningen 

Emnet blev drøftet og der sendes et svar. 

 

- Film om Højer – Produktion?  

Produktionsselskabet inviteres med til næste møde i Forum Højer, hvor også BID deltager. Dette vil 

give mening i forhold til fremtidig projektudvikling. 

 

Ad. 02. Det gamle Borgmesterkontor 

- Status og nye tiltag / initiativer 

Alt går som det skal. Vi er godt med i haven. Der er fyldt flis i bedene.  

Der er indkøbt en ny skraldespand til foran huset, samt en serveringsvogn.  

- Økonomi – Puljer 

Der er lavet fondssøgninger til 4 fonde i forhold til at få renoveret vinduerne. Vi har endnu ikke 

modtaget respons. Økonomien er fortsat fornuftig.  

- Folder 2024 



Folderen er skrevet og er sendes til trykkeriet. Forventes omdelt i maj/juni 

 

Ad. 04. Hjemmesiden 

 

Ad. 05. Aktuelle sager: 

 

 

Ad. 06. Eventuelt. 

- Ny mødedato 

25-6 kl. 16.30 

  

Ad. 07. Godkendelse af dagens referat: 

 

 

 

 

Referent: Susanne Dam Nielsen 


